

# **Ranomi KROMOWIDJOJO**

Represents  
Strokes  
Olympics  
World  
Europe

Federation  
Freestyle  
3  1  -  
3  4  5   
4  2  -



We are pleased to welcome **Ranomi KROMOWIDJOJO**, for her first time, at the Mare Nostrum Tour 2018.



- She's a dutch swimmer of mixed Dutch - Javanese Surinamese origin, who chiefly specialices in sprint freestyle events.
- At the 2012 London Olympic Games, she had an outstanding meeting, setting Olympic Records and winning both the 50m and 100m freestyle.
- More recently, during the 2017 World Championships, she pulled up for silver in 25.38 in the 50m butterfly, just behind Sarah Sjostrom. In great shape, will she win the Mare Nostrum 2018 ?



Nous avons le plaisir d'accueillir **Ranomi KROMOWIDJOJO**, pour la première fois, au Mare Nostrum Tour 2018.

- C'est une nageuse hollandaise, d'origine Néerlandais et Javanaise Surinamaïse, spécialisée principalement dans les épreuves de sprint nage libre.
- Aux Jeux Olympiques de Londres en 2012, elle a eu réussi une compétition exceptionnelle, établissant des records olympiques et en remportant à la fois le 50m et le 100m nage libre.
- Plus récemment, lors des championnats du monde 2017, elle a remporter l'argent en 25.38 au 50m papillon, juste derrière Sarah Sjostrom. En grande forme, va-t-elle gagner la Mare Nostrum 2018 ?

**Save the date : June 16<sup>th</sup> & 17<sup>th</sup> 2018**  
**Place : Louis II stadium, Monaco**

